
Witam Państwa po raz pierwszy i nie bez tremy! 
Po rezygnacji kol. Wojciecha Buxakowskiego 

członkowie Rady Okręgowej wybrali mnie na sekreta-
rza ORL WIL. Będę więc miała przyjemność spotykać 
się z Państwem na łamach Biuletynu i relacjonować 
posiedzenia Rady. Do dzieła...!

Posiedzenie prowadził przewodniczący ORL WIL 
Stefan Sobczyński. Na sali oprócz członków Rady 
obecny był kol. Przemysław Augustyniak, przewod-
niczący Okręgowej Komisji Rewizyjnej.

Zatwierdzono program posiedzenia, do którego 
dołączono – na wniosek przewodniczącego Rady 
– punkt prezentujący stanowisko Komisji Rewizyjnej 
odnośnie minionego Zjazdu oraz punkt dotyczący 
składania oświadczeń lustracyjnych przez członków 

redakcji i wydawców Biuletynu WIL.
Przystąpiono do wyborów sekretarza ORL WIL. Zgłoszono 1 kandydatkę, która 

otrzymała 29 głosów (tj. 76% obecnych głosowało „za”). Na tej podstawie wy-
brano sekretarza ORL – niżej podpisaną. 

W trakcie prac Komisji Mandatowej i Skrutacyjnej przyjęto uchwały dotyczące 
spraw osobowych, m.in.:
- przyznania praw wykonywania zawodu,
- zezwoleń na wykonywanie praktyk lekarskich, 
- wyznaczenia członków komisji konkursowych.

Przewodniczący Rady WIL oraz kol. Elżbieta Marcinkowska omówili ostatnie 
posiedzenie Naczelnej Rady Lekarskiej dotyczące:

- sytuacji w transplantologii,
- planowanych przez Ministra Zdrowia zmian w organizacji oddziałów szpital-

nych, 
- negatywnego stanowiska Rady w sprawach: sieci szpitali, koszyka świadczeń  

i zmian w systemie informatycznym wymaganym przez NFZ od lipca br.

Na temat zmian w sprawozdawczości elektronicznej między NFZ i świadcze-
niodawcami wypowiedziała się – także negatywnie – szefowa wielkopolskiego 
oddziału Porozumienia Zielonogórskiego, kol. Bożena Janicka.

Kol. Andrzej Baszkowski omówił spotkanie przedstawicieli NRL z min. Piechą 
dotyczące problematyki stomatologicznej, m.in. kontraktów z NFZ.

Mgr Marek Saj przedstawił wyniki ankiety diagnozującej potrzeby szkoleniowe 
lekarzy i lekarzy dentystów. Wynika z niej, iż najczęściej proponowane tematy 
szkoleń to: ratownictwo medyczne, profilaktyka i promocja zdrowia oraz pogłę-
bianie znajomości języka angielskiego.

Na zakończenie obrad, po burzliwej dyskusji, członkowie Rady WIL wraz  
z przewodniczącym Komisji Rewizyjnej zgodnie wyrazili chęć spotkania przed-
stawicieli ORL i OKR w celu wyjaśnienia kontrowersji pomiędzy Komisją i Radą.

Zainteresowanych informuję, że protokoły z obrad są dostępne w sekreta-
riacie WIL.
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